[bookmark: _GoBack]衝突礦產（Conflict Minerals CM）指來自於剛果民主共和國非政府軍事團體或非軍事派別所控制衝突地區的礦區生產的金（Au），鉭（Ta），鎢（W）和錫（Sn）等金屬礦物，當地相關軍事團體取得的非法採礦利潤是從公民中盜竊得來的，且在剛果民主共和國東部造成侵犯人權，環境惡化。
 此類不符合“無衝突規範”的地區的礦物產品除剛果民主共和國外，還包括盧旺達（Rwanda），​烏干達（Uganda），布隆迪（Burundi），坦桑尼亞（Tanzania），肯亞（Kenya）等周边国家, 以及任何Conflict Affected and High-Risk Areas (“CAHRAs”)。

該部分金屬礦產已經成為非洲剛果民主共和國武裝叛亂團體的主要財源，用來交易軍火、延續其與政府間的血腥衝突、蹂躪當地平民，因此引發國際爭議。
厦门台和电子有限公司认识到《经济合作与发展组织关于来自受冲突影响和高风险区域的矿石的负责任供应链尽职调查指南》（OECD Annex II Model Supply Chain Policy）提到的在高风险地区开采，交易，运输，出口矿产的各项风险。厦门台和电子有限公司秉承尊重人权，不助长冲突的业务，特此制定受冲突影响和高风险区域矿石全球负责任供应链示范政策。

政策正文：
厦门台和电子为响应《经济合作与发展组织关于来自受冲突影响和高风险区域的矿石的负责任供应链尽职调查指南》（OECD Annex II Model Supply Chain Policy）中提到的各项风险，承诺:
1. 不容忍与矿产开采、运输、或贸易有关的严重侵权行为
2. 抵制直接或间接支持非国家武装团体
3. 实施对公共或私人安全武装的风险管理
4. 抵制行贿受贿及矿产原产地的欺诈性失实陈述以及洗钱行为， 并对行贿受贿及矿产原产地的欺诈性失实陈述、洗钱及向政府支付的税收、费用、特许费的风险管理。
5. 确保向政府支付所有与受冲突影响和高风险区域矿石开采、贸易、 出口相关的合法税收、费用和特许费，并且承诺根据企业在供应链上所 处位置依照《采掘行业透明度行动计划》（EITI）中的各项原则对此类支付进行披露。

以上政策,同步要求至厦门台和电子有限公司的所有供应商.
Conflict Minerals Policy (CM) come from the Democratic Republic of Congo and surrounding countries and include metallic minerals such as gold (Au), tantalum (Ta), tungsten (W) and tin (Sn).  The illegal mining profits obtained by the local militant groups are stolen from citizens and are causing humanitarian abuses involved and environmental devastation in the eastern part of the Democratic Republic of the Congo.
This category of mineral products that do not meet the Conflict Minerals Policy includes, in addition to the Democratic Republic of the Congo, neighboring countries such as Rwanda, Uganda, Burundi, Tanzania, Kenya, and any Conflict Affected and High-Risk Areas ("CAHRAs").
The metal minerals have become a major source of finance for armed rebel groups in the Democratic Republic of the Congo in Africa, trading arms, perpetuating bloody conflicts with the government and raping the local civilian population, thus sparking international controversy.
Salom Electric (Xiamen) Co., Ltd, has developed  our program to align with  the  Organisation  for Economic  Co-operation  and Development  (OECD)  Due  Diligence  Guidance  for  Responsible  Supply  Chains  of Minerals  from Conflict-Affected  and  High-Risk  Areas. （OECD Annex II Model Supply Chain Policy). The various risks mentioned for mining, trading, transporting and exporting minerals in high-risk areas. Salom Electric (Xiamen ) CO., Ltd is committed to a business of respecting human rights and not contributing to conflict, and hereby establishes a model global responsible supply chain policy and complying with  any  requirements  applicable  to  our Company under the Conflict Minerals  Rule.
Policy statement : 
In response to the risks mentioned in the (OECD Annex II Model Supply Chain Policy ) on Organisation  for Economic  Co-operation  and Development  (OECD)  Due  Diligence  Guidance  for  Responsible  Supply  Chains  of Minerals  from Conflict-Affected  and  High-Risk  Areas,  Xiamen Electric (Xiamen) CO., Ltd commits to:
1. Not tolerating serious violations related to mineral extraction, transportation, or  trading.
2. Resisting direct or indirect support to non-State armed groups.
3. Implementing risk management for public or private security arms.
4. Resist bribery and fraudulent misrepresentation of the origin of minerals and money laundering and risk management of bribery and fraudulent misrepresentation of the origin of minerals, money laundering and taxes, fees, royalties paid to governments.
5. Ensure that all legitimate taxes, fees and royalties related to the extraction, trade and export of ores from conflict-affected and high-risk areas are paid to governments, and commit to disclosing such payments in accordance with the principles of the Extractive Industries Transparency Initiative (EITI), depending on where companies are in the supply chain.
The above policy is applied to all suppliers of Salom Electric (Xiamen) Co., Ltd.

 

